
 

Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-11/2019 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 17. 12. 2019 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Coufalová, Daďová, Heller, Hráský, Jebavý, Kaplan, 

Kokštejn, Malá, Pavelka, Prokešová, Zahálka 

Studentská komora (s): Brožka, Půlpán, Skrbek, Zdobinský 

Omluveni: Novotná (a), Musálek (a), Šťastný(a),  Jarošík (s) Harasimová(s) 

Nepřítomni: Hruša 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Hojka, Chrudimský, Koželská, Wiessner, Gryc 

 

Zasedání zahájil předsedající Kaplan a podle prezenční listiny mohl konstatovat, že akademický 

senát je pro toto zasedání usnášeníschopný.  

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Kaplan seznámil přítomné s programem zasedání. Informoval o 

stažení bodu Projednání a schválení Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení pozemkové 

služebnosti mezi Univerzitou Karlovou (Budoucí povinný) a Dopravním podnikem hl. m. 

Prahy, a.s (Budoucí oprávněný) na pozemku parc. č. 302/5 a parc. č. 302/6 v katastrálním 

území Veleslavín kvůli nezbytným dodatečným úpravám. Nikdo z přítomných neměl 

k změně programu námitky.  

Hlasování o programu zasedání dne 17. 12. 2019: (13-0-0) 

 

Usnesení 01/12/2019: AS UK FTVS schválil program zasedání AS UK FTVS dne 

17. 12. 2019. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 19. 11. 2019 

Předseda AS UK FTVS Kaplan uvedl, že návrh zápisu z řádného zasedání dne 19. 11. 2019 

byl s předstihem zaslán senátorům k pročtení a k případnému připomínkování. Do termínu 



zasedání nebyl zápis připomínkován, a tudíž nebyly navrženy změny v obsahu zápisu ze 

zasedání. Nikdo z přítomných senátorů nevznesl k zápisu žádnou námitku. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 19. 11. 2019: (12-0-2). 

Usnesení 02/12/2019: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 19. 11. 2019. 

 

3. Informace ze zasedání předsednictva 

Předseda Kaplan informoval o zasedání předsednictva AS UK FTVS, kde byl připravován 

program prosincového zasedání. Bližší informace jsou v zápisu ze zasedání předsednictva 

AS UK FTVS dne 9. 12. 2019. 

 

4. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka pozvala přítomné na ples fakulty, který proběhne dne 3. 3. 2020. 

Zmínila, že následující den po plesu bude děkanským dnem. Probíhají přípravy 

sebeevaluační zprávy, která bude předložena Vědecké radě. Tato zpráva musí být 

v anglickém jazyce. MŠMT požaduje modulové zprávy. Dále spectabilis paní děkanka 

zmínila hlavní stavební úpravy v roce 2019, což byla především výstavba v bloku F a 

demolice bloku K. Řeší se stavba přetlakové haly, zatím se budou hledat náhradní prostory 

pro zajištění výuky. Probíhají přípravy akreditací. Výrazně se zvýšila publikační činnost a i 

kvalita výstupů. Došlo k nárůstu mzdových prostředků. Spectabilis paní děkanka apelovala 

na akademické pracovníky, aby plánovali svá habilitační řízení.  

 

5. Informace o změně názvu navazujícího magisterského studijního programu na 

Aplikovaná fyzioterapie 

Proděkan Hojka přiblížil důvod změny názvu, který vychází z nařízení vlády. Jedná se o 

program, který je striktně regulován. AS UK FTVS přijal informaci o změně názvu 

navazujícího navazujícího magisterského studijního programu na Aplikovaná fyzioterapie. 

 

6. Informace o změně názvu navazujícího magisterského studijního programu na Physical 

education and sport 

Proděkan Hojka uvedl, že změna názvu je z důvodu, aby nedocházelo k záměnám s jiným 

studijním programem. Senátorka Malá se dotázala na čínské studenty a jejich začlenění do 

výuky fyzioterapie. Proběhla diskuse ohledně začlenění čínských studentů do předmětů 



vyučovaných na UK FTVS. AS UK FTVS vyslechl návrh změny názvu studijního programu 

na Physical education and sport. 

 

7. Interpelace k řešení problému s volbou specializací na nově otevřeném oboru Trenér 

Senátor Půlpán přiblížil interpelaci studentů k řešení problému s volbou specializací na nově 

otevřeném oboru Trenér a přednesl vyjádření místopředsedy Jarošíka. Studentka Koželská, 

jako host zasedání a zároveň jako předkladatelka interpelace přiblížila její obsah. Dále byl 

vyzván k doplnění předložené interpelace další host, student Wiessner. Proděkan Hojka 

uvedl, že v tomto novém oboru je nyní 57 studentů v prezenční formě a 16 studentů 

v kombinované formě. Přiblížil genezi vzniku oboru Trenér. Navrhl dotyčným studentům 

možné řešení, kdy mohou podat přihlášku na obdobný obor, bude jim odpuštěn poplatek, a 

po úspěšném vykonání přijímacích zkoušek si mohou podat žádost o uznání předmětů. 

Úspěšně absolvované předměty by jim měly být uznány a v podstatě tak mohou začít druhým 

ročníkem. Co se týká studentů, kteří chtějí sportovní specializaci snowboard a golf, tak toto 

nelze z ekonomických a personálních důvodů zajistit. Následně proběhla diskuse ohledně 

specializací. AS UK FTVS vyslechl interpelaci k řešení problému s volbou specializací na 

začínajícím oboru Trenér. 

 

8. Různé 

Předseda AS UK FTVS Kaplan vyzval předsedy jednotlivých komisí, aby do 13. 1. 2020 

zaslali výroční zprávy jednotlivých pracovních komisí za rok 2019.  

Místopředseda Kokštejn informoval o situaci ohledně zajištění výuky sportovních her. 

Zmínil, že řadu sportovních her nelze v nové tělocvičně v bloku F vyučovat a proto byly 

hledány prostory k výuce. Senátor Jebavý se dotázal, proč nelze některé sporty provozovat 

v nové tělocvičně v bloku F. Místopředseda Kokštejn uvedl, že z důvodu zajištění 

bezpečnosti, nestandardní velikosti hrací plochy a z i kapacitních důvodů. K tomuto sdělení 

poté proběhla diskuse.  

Proděkan Hojka požádal studentskou komoru o pomoc s propagací ankety hodnocení výuky. 

 

Předsedající Kaplan poděkoval senátorům za jejich aktivní účast na zasedání a oznámil 

termín příštího zasedání AS UK FTVS, které se bude konat dne 21. 1. 2020 od 13 hod. 

Popřál přítomným senátorům, vedení fakulty i hostům příjemné prožití vánočních svátků a 

hodně úspěchů v novém roce 2020. Následně zasedání ukončil.  

 



Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda PhDr. Aleš Kaplan, Ph.D., MBA 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


